# 主日学家庭反馈单

**大卫王** 第3课 一生之友

#### 写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



## 所学内容:

在今天的课程中,您的孩子学习到建立敬虔友谊的重要性,并明白这些友谊甚至可以持续到永恒。真正的朋友会彼此建造、互相监督,并在顺境与逆境中彼此相伴。(经文参考:撒母耳记上 18:1–11, 19:1–10, 20:1–42)



## 牢记神的话语:

朋友在凡事上都显出爱心, 弟兄为患难而生。 -箴言 17:17

请在本周的每个晚上与您的孩子一起诵读这节经文,并讨论孩子可以如何建立一个讨神喜悦的友谊关系。



# 建议的亲子活动:

向孩子解释:朋友会影响他/她的行为方式——可能是正面的,也可能是负面的。所以, 选择那些能帮助他/她活出讨神喜悦行为的朋友非常重要。

请和孩子一起背诵以下三段经文:

箴言 12:26/箴言 13:20/哥林多前书 15:33

然后,一起坐下来,列出孩子在选择新朋友时应该寻找的品质,例如诚实、敬虔、守信、 体贴等。



### 每天的祷告:

亲爱的主,感谢祢赐给我这些朋友。求祢帮助我用牺牲的爱去爱他们,也让我常常寻求机 会,帮助他们在灵性、情感和身体方面都成长。阿们。

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

### To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



#### What We Learned:

In today's lesson, your child learned the importance of developing godly friendships, and that these friendships can last for eternity. True friends build each other up, keep each other accountable, and are there through the good times and the bad. (Scripture used: 1 Samuel 18:1-11, 1 Samuel 19:1-10, and 1 Samuel 20:1-42)



### **Words to Remember:**

"A friend loves at all times, and a brother is born for a time of adversity." Proverbs 17:17 NIV

Read this verse each night this week with your child. Discuss ways in which your child can develop godly friendships.



# Suggested Parent/Child Activity:

Explain to your child that friends will influence the way he or she behaves - either good or bad. It is important to choose friends that will help him or her behave in ways that will please God. Memorize the following scriptures with your child: Proverbs 12:26, Proverbs 13:20, and 1 Corinthians 15:33. Sit down together and compile a list of traits your child should look for when choosing new friends.



## **Daily Prayer:**

Dear Lord, I thank You for the friends You have given me. Please help me love my friends sacrificially and look for ways to help them grow spiritually, emotionally, and physically. Amen.